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2  سیاسی

رئیس کل دادگستری استان البرز از تشکیل شعب 
ویژه در دادســرا، محاکم بدوی و تجدیدنظر استان 
البرز جهت رسیدگی به عوامل دخیل در مسمومیت 
دانش آموزان و نیز اشخاصی که با دروغ پردازی ایجاد 
التهاب می کند، خبر داد. حسین فاضلی هریکندی 
به همراه دادستان و رئیس محاکم عمومی و انقلاب 
کرج، معاون قضایی رئیس کل و دبیر شورای تحول 
قضایی و معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم 
دادگستری کل اســتان البرز با حضور در اداره کل 
اطلاعات استان البرز، فرا رسیدن هفته سربازان گمنام 
امام زمان )عــج( را به جهادگران این عرصه تبریک 
گفت. رئیس کل دادگستری استان البرز در این دیدار 

با اشاره به اینکه میلاد حضرت، ولی عصر )عج( و هفته 
سربازان گمنام امام زمان )عج( فرصتی برای تقدیر از 
زحمات جهادگران اطلاعاتی و تامین کنندگان گمنام 
امنیت در کشور است، تصریح کرد: در عرصه امنیتی 
و اطلاعاتی با ایثارگری و تلاش شبانه روزی سربازان 
گمنام امام زمان )عج( توطئه های دشمنان مختلف 
خارجی و داخلی خنثی شــده است. وی در ادامه با 
اشــاره به دســتور مقام معظم رهبری در خصوص 
موضوع مربوط به مســمومیت دانش آموزان و لزوم 
پیگیری جدی در این خصوص، گفت: همانطور که 
رهبر عظیم الشان انقلاب، این اقدام را جنایت بزرگ 
و غیرقابل اغماض دانستند و خواستار اشد مجازات 
در مورد عوامل آن شدند، رئیس قوه قضائیه هم این 
اقدامات را از مصایق »مفسد فی الارض« اعلام داشته 
و خواســتار رســیدگی ویژه و خارج از نوبت به این 
پرونده ها شدند. رئیس کل دادگستری استان البرز در 
این دیدار با تاکید بر برخورد با مباشر، شریک، معاون، 
مسبب و هر کسی که به نحوی در مسمومیت دانش 
آموزان دخالت دارد به تعقیب قضایی کسانی که با 
دروغ و نشر اکاذیب در صدد التهاب آفرینی در جامعه 

هستند نیز اشاره کرد.

معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان کرج 
از تأمین و عرضه کالاهای اساسی نوروز و ایام ماه 

مبارک رمضان در کرج خبر داد.
 غفور قاســم پور از تأمین، توزیع و تنظیم بازار 
و همچنین اقدامات این ستاد در شهرستان کرج 
بــرای ایام نوروز و ماه مبــارک رمضان خبر داد و 
گفت: برنامه ریزی های لازم برای تأمین انواع کالای 

اساسی در بازار صورت گرفته است. 
وی با اشاره به پیش بینی ها برای توزیع میوه 
شــب عید از  اســفند در بازار مرکز استان افزود: 
در استان ٨۰۰ تن سیب و ٨۰۰ تن پرتقال برای 
عرضه در بازار پیش بینی است که سهم شهرستان 

کرج و قیمت مصوب آن نیز از این میزان بزودی 
اعلام خواهد. 

قاسم پور گفت: دغدغه ای برای تأمین کالاهای 
اساســی وجود ندارد، ســهمیه مرغ، گوشــت، 
برنج و ســایر اقلام مورد نیاز بطور منظم در بازار 

تأمین،توزیع و عرضه می شود.
وی بیان کرد: بــرای کالاهای ویژه ماه مبارک 
رمضــان نیز پیش بینی های لازم در بازار صورت 
گرفته است و با آمادگی کامل به استقبال ضیافت 

رمضان می رویم.
معاون استاندار گفت: یک نمایشگاه بهاره نیز 
برای عرضه پوشــاک و کالاهای اساسی در مرکز 
شهیدسبحانی کرج دایر شــده و آغاز بکار کرده 

است.
معاون استاندار همچنین گفت: گرانفروشی نیز 
زیر ذره بین نظارتی تیم های مشــترک بازرسی 
فرمانداری، تعزیرات و ســازمان صمت قرار دارد و 
هر گونه تخطی رصد و پیگیری می شود و مراکز 
خرید، تیم های نظارتی فرمانداری کرج در سطح 
شهر بطور مرتب روند عرضه کالاها را در بازار رصد 

و پایش می کنند.

شعب ویژه برای رسیدگی به مسمومیت های اخیر 
دانش آموزان در دادگستری البرز تشکیل شد

تأمین و عرضه منظم کالاهای ایام نوروز و ماه 
رمضان در بازار کرج

مدیر عامل شــرکت گاز استان البرز از انعقاد ٨2 
قرارداد سرمایه ای در سال 14۰1 خبر داد.

 ســیدرضا غفاریان مدیر عامل این شرکت اعلام 
کرد: در سال14۰1 در بخش سرمایه ای ٨2 قرار داد 
بالغ بر 6۰۰ میلیارد تومان تا کنون منعقد شده است.

وی ادامه داد: حدود 3۰ قرارداد هم در بخش جاری  
بالغ بر 19۰ میلیارد تومان منعقد شده است.

مدیر عامل شــرکت گاز استان اضافه کرد: پروژه 
های در دســت اقدام نیز حدود 25 پروژه با بودجه 
برآوردی 214 میلیارد تومان بوده که در فرایند پیمان 

سپاری اســت. غفاریان خاطر نشان کرد: با تدبیری 
که اندیشیده شد و با سرعت عمل پیمانکاران پروژه 
گازرسانی به روستاهای استان البرز پیش از موعد مقرر 
به پایان می رسد و به زودی جشن سبز شدن استان 

البرز برگزار می شود.

غفاریان خبر داد؛

انعقاد 82 قرارداد سرمایه ای در سال 14۰1 در شرکت گاز البرز

اخبار

اجرای پویش همراهان سفر 
ایمن در سه ایستگاه منتخب البرز

مدیرکل راهداری و حمــل و نقل جاده ای البرز گفت: 
همزمان با دیگر اســتان های کشــور از چهارشــنبه 25 
اسفندماه سال جاری به مدت 2۰ روز پویش همراهان سفر 

ایمن در البرز اجرا می شود.
 علی زند فر اظهار کرد: باتوجه به محدودیت های کرونایی 
در دو سال گذشته و پیش بینی افزایش سفرهای جاده ای 
در نوروز امسال و همچنین اهمیت ایمنی و پیشگیری از 
وقــوع تصادف در ایام تعطیلات نوروزی، پویش همراهان 

سفر ایمن اجرا می شود.
وی افــزود: این پویش در راســتای تحقــق اهداف و 
برنامه های سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای به دنبال 
فرهنگ سازی، ارتقای ایمنی و کاهش سوانح رانندگی با 
اجرای مجموعه ای از برنامه های فرهنگی، رسانه ای و هنری 
در چارچوب یک پویش ملی به میزبانی 1۰۰ ایســتگاه 
منتخب در راه های پرتردد سراسر کشور برگزار خواهد شد.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز با اشاره به 
اینکه این پویش از چهارشنبه 25 اسفندماه سال جاری به 
مدت 2۰ روز اجرا می شود، گفت: برای اجرای این برنامه 
استفاده از ظرفیت های فرهنگی، هنری، بومی و رسانه ای 

استان در دستور کار قرار گرفته است.
این مسئول تصریح کرد: موسیقی بومی، مسابقه، نمایش 
خیابانی، ایستگاه نقاشــی، توزیع اقلام فرهنگی و ایمنی 
با رویکرد ترغیب مســافران نــوروزی به رعایت قوانین و 
مقررات رانندگی، توقف و استراحت در طول سفر از جمله 

برنامه های فرهنگی پیش بینی شده برای این پویش است.
زندی فر در پایان گفت: در اســتان البرز ســه ایستگاه 
منتخب در محورهای ماهدشت- اشتهارد، کرج- قزوین و 

کرج- چالوس میزان پویش همراهان سفر ایمن می شوند.

تجلیل از واحد های تولیدی 
نمونه استان البرز

محمد حسین طاهری مدیرکل استاندارد استان البرز در حاشیه 
اهدای لوح و تندیس به واحد های نمونه استان البرز که در آستانه 
میلاد با ســعادت امام زمان )عجل الله تعالی و فرجه ( انجام شد 
اظهار کرد: امسال نیز فراخوان انتخاب واحد های تولیدی نمونه 
از طریق سایت اداره کل استاندارد استان البرز منتشر و واحدهای 
متقاضی مدارک و مستندات لازم را از طریق سامانه سینا جهت 

بررسی ارسال نمودند .
وی افزود: این مستندات در کمیته فنی استانی و سپس کمیته 
فنی سازمان ملی استاندارد ایران بر اساس شاخصه ها و موارد ابلاغی 

بررسی و در دو سطح ملی و استانی انتخاب شدند.
طاهری تصریح کرد: هدف از حضور در واحد تولیدی تکریم و 
حمایت از تولیدکنندگان برتر استانی برای اعطای تندیس و لوح 

تقدیر می باشد.
او عنوان کرد : در همایش روز جهانی استاندارد که در مهرماه 
14۰1 برگزار شد از واحدهای تولیدی نمونه در سطح ملی تجلیل 
به عمل آمد که از 5 واحد تولیدی ملی 2 واحد برتر از استان البرز 
به نام های شیمی ساختمان و ماندانا شیمی به عنوان استان پیشرو 
در حوزه تولید با کیفیت از بین ســایر استانهای کشور انتخاب و 
معرفی شــدند که کسب این مقام باعث افتخار این استان است. 
وی در تکمیل این خبر گفت : 4 واحد تولیدی زر ماکارون-رضوان 
شکلات ، نمانور آسیا و آردداران نیز در سطح استانی به عنوان واحد 
های نمونه استان انتخاب شدند که امسال بیشتر تولیدکنندگان 

برتر در صنعت غذایی بودند.
مدیر کل استاندارد استان البرز یادآور شد : پروانه کاربرد علامت 
استاندارد ایران نشانگر تعهد تولید کننده به رعایت ضوابط ، موازین 
و استمرار انطباق مشخصات کالا با استاندارد ملي است که گزینش 
آنان به عنوان واحد تولیدی برتر این وظیفه خطیر در صیانت از 
علامت استاندارد را چندین برابر می نماید که امید است هر ساله با 

شمار بیشتری از تولیدکنندگان برتر روبرو با شیم.

فرمانــده انتظامــی اســتان از انهــدام باند 
کلاهبــرداری تلفنی به ارزش 5۰ میلیارد ریال و 
شناسایی 4۰۰ مالباخته در این خصوص خبر داد.
ســردار “حمید هداوند” در خصوص این خبر 
گفت: در پی دریافت اخبار مردمی مبنی بر فعالیت 
یک باند کلاهبرداری تلفنی و پولشویی وجوه از 

طریق خرید طلا و سکه، بررسی موضوع به صورت 
ویژه در دستور کار کارشناسان پلیس فتای استان 

قرار گرفت.
وی افزود: بررسی های اولیه ماموران حاکی از 
این بود که یک باند حرفه ای کلاهبرداری تلفنی با 
شهروندان تماس حاصل کرده و با اعلام اینکه شما 
در قرعه کشی لوازم خانگی برنده شده اید، اقدام 
به ارسال لوازمی از قبیل اتو، چای ساز و سرویس 
قابلمه کــرده و از این طریق ضمن جلب اعتماد 
مال باختگان اعلام نموده که شما در لیست قرعه 

کشی خودرو نیز ثبت شــده اید و پس از مدتی 
با آنها تماس حاصل کرده و با اعلام برنده شــدن 
خودرو از آن ها مبالغی را درخواســت و با هدایت 
آنها به صفحه جعلی اقــدام به دریافت اطلاعات 
بانکی نامبردگان کرده و حســاب شان را خالی 

می کردند.
فرمانده انتظامی استان البرز با اشاره به اینکه 
با تلاش های شــبانه روزی و بی وقفه ماموران 5 
نفر از اعضای این باند شناسایی و دستگیر شدند، 
گفت: تاکنون 4۰۰ نفر از مال باختگان این پرونده 

شناسایی و تلاش برای کشف کلاهبرداری های 
دیگر این باند ادامه دارد.

وی اضافــه کرد: ارزش کلاهبــرداری صورت 
گرفته توســط این باند بیش از 5۰ میلیارد ریال 
برآورد می شــود. ســردار هداوند در پایان ضمن 
هشدار به شهروندان در خصوص فعالیت باند های 
کلاهبرداری اینترنتی و تلفنی، خاطرنشان کرد: 
مردم عزیز در نظر داشته باشند که به هیچ وجه 
نباید اطلاعات کارت بانکی خود را در اختیار افراد 

ناشناس قرار دهند.

 اســتاندار البرز گفت: در هفته دولــت یک هزار و 
5۰۰ واحد تحویل مردم شد و امروز نیز 2 هزار و 2۰۰ 

متقاضی واحد مسکونی خود را تحویل می گیرند.
مجتبی عبداللهی صبح پنجشنبه در حاشیه مراسم 
افتتاح 22۰۰ واحد مسکن مهر در شهر جدید هشتگرد 
کــه با حضور وزیر راه و شهرســازی صورت گرفت، با 

تبریک اعیاد شــعبانیه اظهار کرد: پروژه های مسکن 
مهر حدود 12 سال است که متقاضی دارد اما تکمیل 

نشده بود.
وی بیــان کرد: با توجه به اینکه رضایتمندی مردم، 
مهمترین هدف دولت محترم سیزدهم است، رسیدگی 
به امور جامانده و عقب مانده را در دستور کار قرار دادیم.

استاندار البرز تصریح کرد: در هفته دولت یک هزار و 
5۰۰ واحد تحویل مردم شد و امروز نیز 2 هزار و 2۰۰ 

متقاضی واحد مسکونی خود را تحویل می گیرند.
وی خاطرنشــان کــرد: بــر این باور هســتیم که 
زیرساخت های مســکن های مهر استان از ابتدا تأمین 
نشــده و مورد مطالبه مــردم اســت، بنابراین با عزم 

جــدی برای این امر ورود کرده ایم و در حال حاضر نیز 
دستاوردهای ارزشمندی داشتیم.

وی متذکر شد: در زمینه متروی شهر جدید هشتگرد 
هم درصدد هستیم متناسب با تقاضا، امکانات را فراهم 
کنیم تا مردم بتواننــد از ظرفیت موجود بهره برداری 

کنند.

استاندار البرز: امسال 3۷00 واحد مسکن مهر در البرز تکمیل و تحویل مردم شد

فرمانده انتظامی استان  البرز خبر داد:

کشف ۵۰ میلیارد کلاهبرداری تلفنی

رسیدن به مرجعیت علمی در قلمرو علم و دانش برای 
جامعه دانشمندان ایران دور از دسترس نیست

نماینده مجلس شورای اســلامی در بازدید از موسسه 
رویان رسیدن به قله  مرجعیت علمی در عرصه علم و دانش 
را برای ایرانیان چندان دور از دســترس ندانست و گفت: 
دست یافتن ایران به فناوری های مختلف از جمله تکنولوژی 
سلول های بنیادین اثبات کرد که ایرانیان هرجا که اراده کنند 

خواستن را می توانند به توانستن بدل کنند. 
 نماینده مردم کرج، فردیس، اشتهارد و آسارا در مجلس 
شورای اسلامی ضمن بازدید از موسسه رویان و نشستی با 
مسئولان آن در جریان آخرین اقدامات علمی انجام شده در 
این مرکز قرار گرفت و از چالش ها و مشکلات این مجموعه 
آگاه شد.  علیرضا عباسی، عضو کمیسیون کشاورزی مجلس 
شورای اســلامی در این نشست تخصصی با یادی از زنده 
یاد دکتر »سعید کاظمی آشتیانی« رئیس سابق پژوهشگاه 
رویان اظهار داشت: من همیشه به خصوص در جمع  های 
دانش آموزی و دانشجویی از مرحوم آشتیانی به نیکی یاد و 
یادآوری می کنم که ما باید به وجود چنین نام آورانی افتخار 
کنیم و آنان را به عنوان الگوهای موفق به جوانان و نوجوانان 

معرفی کنیم.  وی در ادامه اظهار داشت: ما در زمینه علمی 
به ویژه در این حوزه نه تنها از دنیا عقب نیستیم بلکه پابه پای 
کشورهای پیشرفته حرکت کرده و اتفاقا پیشرفت های بسیار 
خوبی داشته ایم و باید این پیشرفت های علمی به جامعه 
به ویژه نسل جوان منتقل شود.  عباسی تصریح کرد: عده ای 
که خودکم بینی در آنان غالب است سعی دارند به نسل جوان 
این موضوع را القاء کنند که ایران نمی تواند در دنیا پیشرفت 
کند. ولی مــا باید با این نگاه که »هر جا که خواســتیم، 
توانستیم« دیدگاه منفی آنان نسبت به پیشرفت های ایران 
را تغییر دهیم تا حس امیــدواری و خودباوری در جوانان 

تقویت شود.
نماینده مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه امروز ما در 

زمینه فناوری سلول های بنیادین، بیوتکنولوژی، نانوتکنولوژی 
و بسیاری از علوم دیگر جزء چند کشور اول دنیا هستیم و 
حرف برای گفتن داریم ولی به دلیل عدم روایتگری صحیح 
و عدم کنشگری فعال در این عرصه بسیاری از دستاوردهای 
علمی اعلام نمی شود یا بطور صحیحی روایت نمی شود، 
اظهار داشت: همانطور که در حوزه امنیت مردم خاطر جمع 
هستند که هیچ کشوری فکر تعرض به ایران را به خود راه 
نمی دهد و قبل از هر نــوع اقدامی اول عواقب کار خود را 
می سنجند؛ باید در حوزه علم نیز مردم به این اطمینان خاطر 
برسند که جوانان آنها در این مسیر در تلاشند و دستاوردهای 
خوبی دارند و به فرموده مقام معظم رهبری به فکر رسیدن 

ایران به مرجعیت علمی دنیا هستند.

مسئولان جامعه باید در مسیر رسیدن به مرجعیت علمی 
تلاش خود را به کار برند

شماره 6٨/ اسفند ماه 14۰1
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جشن درختکاری با حضور نماینده ولی فقیه در 
استان البرز و امام جمعه کرج، مدیرکل بهزیستی البرز، 
جمعي از روحانیون طبیعت دوست استان، سرپرست 
اداره کل منابع طبیعي و آبخیزداري اســتان البرز و 
همراهی افراد دارای معلولیت در نهالستان بزرگ منابع 
طبیعي و آبخیزداري استان البرز واقع در محمد شهر 

کرج برگزار شد.
همزمان با هفته درختکاری که از 15 اسفند شروع 

و تا 21 اسفند ادامه دارد، جهت حفظ و توسعه منابع 
طبیعی و فضای سبز استان و همچنین تحقق طرح 
کاشت یک میلیارد درخت در سراسر کشور ، جشن 
درختکاری با حضور آیت الله حسینی همدانی نماینده 
ولی فقیه در استان البرز و امام جمعه کرج ، وجیهه 
محمدی فلاح مدیرکل بهزیســتی البرز،جمعي از 
روحانیون طبیعت دوست استان، سرپرست اداره کل 
منابع طبیعي و آبخیزداري استان البرز و همراهی افراد 

دارای معلولیت در نهالســتان بزرگ منابع طبیعي و 
آبخیزداري اســتان البرز واقع در محمد شــهر کرج 

برگزار شد.
در این آئین که در راســتای حمایت افراد دارای 
معلولیت از منابع طبیعي و  محیط زیست سالم و به 
منظور فرهنگسازی بهزیستی استان جهت آشنایي 
با فرهنگ حفاظت از طبیعت برگزار شد؛ با همراهی 
تعداد جمعي از توانخواهان مقیم دو مرکز توانبخشی 

“کهریزک”و “مهر مادر” تحت نظارت بهزیستی استان 
البرز همراه بود که در این مراسم حضور پیدا نمودند 
و با ” شعار درخت برای زندگی” هر نفر 3 اصله نهال 

کاشت و آبیاری نمود.

شــهردار کرج گفت: رفع معضــل بافت های 
فرسوده با استفاده از اعتبارات بالادستی در دستور 

کار سال آینده شهرداری کرج است.
مهرداد کیانی با بیان این مطلب افزود: در بودجه  
سال 14۰2 در قالب پروژه های بازآفرینی شهری 
با تاکید بر ارتقای کیفیت در این مناطق شهر کرج 
مبالغ خوبی در نظر گرفته شــده که از جمله آن 
می توان به جذب 35 میلیارد تومان بودجه دولتی 

جهت تحقق این مهم اشاره کرد.
این مسئول با اعلام این خبر گفت: طبق  ماده 

16 آیین نامه اجرایی ماموریت بازآفرینی شهری که 
به شهرداری ها تکلیف شده، شهرداری کرج مبلغی 
را برای بازآفرینی شهری خصوصا در بحث ارتقای 
کیفیت بافت های فرســوده برای این کلانشهر از 

دولت جذب کرده است.
وی با اشاره به هماهنگی های که در حوزه بالا 
دستی در زمینه بازآفرینی شهری در بافت های 
فرسوده محلات کرج اتفاق افتاده گفت: شهرداری 
کــرج و معاونت شهرســازی و معمــاری، پروژه 
بازآفرینی شهری و ارتقای کیفیت بافت فرسوده 

را در  مناطــق 1۰ گانه تعریف کرده و با پیگیری 
های فراوانی که معاونت فوق انجام داده، توانستیم 
با استفاده از ظرفیت قانون بالادستی نزدیک به 35 
میلیارد تومان بودجه در این خصوص جذب کنیم 
و علاوه بر آن در ردیف بودجه سال آینده نیز ارقام 

قابل توجهی را در نظر گرفته ایم.
شــهردار کرج با ابراز امیــدواری در زمینه رفع 
معضل بافت های فرســوده ی  محلات مختلف 
شهر کرج افزود: با هماهنگی های صورت گرفته 
بین معاونت شهرســازی و اداره عمران شهرداری 

کرج با استفاده از ظرفیت های دفاتر تسهیل گری 
در مناطقی نظیر اختر آباد، ســهرابیه، حسن آباد 
حصارک و مصباح مصمم هستیم که با استفاده 
از بودجه دریافتی از دولت و همچنین اســتفاده 
از تمامی ظرفیت شــهرداری کرج نسبت به  رفع 
فوری معضلات موجود در این  بافت های  فرسوده 

اقدام کنیم.

اخبار

عملیاتی  شدن 82 درصد مصوبات 
کارگروه رفع موانع تولید البرز

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت البرز گفت: از ابتدای امسال بیش 
از ٨2 درصد مصوبات کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان با 
همکاری دیگر دستگاه ها به مرحله اجرا رسیده و عملیاتی شده اند.

رامین ربیعی اظهار کرد: از ابتدای امسال بیش از ٨2 درصد 
مصوبات کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان با همکاری 

دیگر دستگاه ها به مرحله اجرا رسیده و عملیاتی شده اند.
وی بیان کرد: از ابتدای سال 14۰1 تاکنون و در 1۰1 جلسه 
از کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان البرز 43٨ پرونده 

مطرح شده است.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز با اشاره به سهم 
بالای مسائل بانکی از مصوبات ستاد تسهیل که در این مدت 196 
مصوبه بوده است، افزود: 23 مصوبه مربوط به تسهیلات سرمایه 
ثابت، 1۰5 مصوبه مربوط به سرمایه در گردش و 6٨ مورد مربوط 
به استمهال بدهی بانکی بود که در مجموع حدود 4۰ درصد از 

مصوبات به بخش بانکی اختصاص داشته است.
وی تصریح کرد: 41 مصوبه )٨ درصد( مربوط به تأمین اجتماعی، 
42 مصوبه )9 درصد( مربوط به امور مالیاتی و 2۰3 مصوبه )43 
درصد( مربوط به دستگاه های خدمت رسان همچون ادارات آب، 

برق، گاز، شهرداری ها و ... است.
ربیعی با تاکید بر اینکه استمرار و فعالیت واحدهای تولیدی، 
هدف کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید است؛ گفت: با توجه 
به تأکیدات رئیس جمهور کشورمان هیچ دستگاهی حق تعطیلی 
واحد تولیدی را ندارد و اساس تصمیمات کارگروه تسهیل و رفع 
موانع تولید استان که با مدیریت شخص استاندار البرز تشکیل 

می شود بر همین مبنا است.
وی افزود: واحدهای تولیدی که مشمول قانون رفع موانع تولید 
هستند جهت طرح مسائل و مشکلات خود از طریق سامانه 
بهین یاب )درگاه خدماتی وزارت صمت( یا با مراجعه مستقیم 
به درگاه ستاد تسهیل، مشکلات و مسائل پیش روی خود را ثبت 
نموده و پس از آن مراتب در دستور کار سازمان صمت و کارگروه 
تخصصی قرار گرفته که بعد از بررسی دستگاه ذیربط در صورت 
نیاز به مصوبه در اولین جلسه کارگروه اصلی مطرح و تصمیمات 

آن ابلاغ می شود.
ربیعی متذکر شد: عمده مشکلات واحدهایی که از این طریق 
طرح موضوع شده اند رفع شده و برای جلوگیری از توقف تولید از 

همه ظرفیت های قانونی این کارگروه استفاده می شود.

آغاز نمایشگاه نوروزی و 
منطقه ای صنایع دستی در البرز

سرپرست اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
البرز از برگزاری نمایشگاه صنایع دستی نوروزی و منطقه ای 
در البرز خبر داد.  یحیی دارایی گفت: نمایشگاه نوروزی از 1٨ 
اسفند و نمایشگاه منطقه ای نیز از 23 بهمن در خلال نمایشگاه 
نوروزی تا پایان اسفند برپاست. سرپرست اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی البرز ادامه داد:  در این رویداد 3۰ غرفه 

از 9 استان به میزبانی البرز 
مازندران،  گیلان،  قم،  قزوین،  تهران،  استان های  مشارکت  و 

گلستان، مرکزی، سمنان و زنجان حضور دارند.
به گفته دارایی در این نمایشگاه از حضور هنرمندان برجسته و 
صاحب آثار فاخر صنایع دستی در سطح ملی و بین المللی استفاده 
می شود. او مکان برگزاری این نمایشگاه را تالار مجتمع تجاری 
مهستان عنوان کرد و برگزاری چنین نمایشگاه هایی را به عنوان 
رویداد فرهنگی و اقتصادی در منطقه با اهمیت دانست که 
می تواند به معرفی  هنرمندان و آثار فاخر صنایع دستی به مردم و 

رونق اقتصاد صنایع دستی کمک کند.

پیشرفت 8۰ درصدی پروژه انتقال آب به اشتهارد

ردیف اعتباری مناطق محروم برای غرب البرز اختصاص یافت

 فرماندار اشتهارد از پیشرفت بالای ٨۰ درصدی 
پروژه راهبردی انتقال آب شرب به اشتهارد خبرداد.

 ابراهیم کردلو گفت: کلنگ آغاز پروژه مهم انتقال 
آب به اشتهارد در اردیبهشت سال 14۰1 با حضور 
دکتر عبداللهی استاندار محترم البرز و مدیران آب 
منطقه ای استان به زمین زده شد و عملیات حفاری 
و لوله گذاری این پروژه با اعتباری بالغ بر 2۰۷میلیارد 
تومان شروع و با سرعت قابل توجهی از سمت اشتهارد 
در امتداد کمربندی و در نهایت جاده اشتهارد نجم آباد 
نظر آباد ادامه پیدا کرد. وی افزود: پروژه با پیگیرهای 
مستمر،تشکیل جلسات ورفع موانع و مشکلات پیش 
رو در طول مسیر و همچنین هماهنگی های متعدد 

درون شهرستانی و استانی با پیشرفت قابل توجهی از 
سمت اشتهارد ادامه پیدا کرد و تا امروز که در منطقه 
نظر آباد اکیپ های پیمانکاری مشغول کار هستند 
بیش از 36کیلومتر حفاری و لوله گذاری انجام شده 
اســت که به لحاظ اجرایی با پروژه های مشابه یک 

رکورد محسوب می شود.
فرماندار اشتهارد ادامه داد:این پروژه برای شهروندان 
شهرستان اشتهارد بســیار حیاتی و مهم است که 
پیگیری هــای روزانه برای تســریع در کار و جلب 
حمایتهای لازم استانی و کشوری برای بهره برداری 
از آن توســط مقامات اســتانی و فرمانداری صورت 
گرفته است و نتیجه آن در سرعت اجرای عملیات 

لوله گذاری در مسیر اشتهارد به نظر آباد مشهود است.
وی تاکید کرد: برگزاری نشست مشترک همکاری 
و هماهنگی های لازم با فرماندارشهرستان نظر آباد و 
سایر ادارات ذیربط هم صورت گرفته که امیدواریم 
این همدلی ها بزودی و در نهایت منجر به بهره مندی 

مردم شریف اشتهارد از مزایای این پروژه شود.
گفتنی است: بر اساس گزارش شرکت از سوی آب 
منطقه ای اســتان فاز اول این پروژه بزودی به بهره 
برداری می رســد. همچنین انجام این پروژه در )فاز 
اول( افق 5 ساله، )فاز دوم( افق  ساله 15 و )فاز سوم( 
تا افق 25 سال آینده آب مورد نیاز اشتهارد را تامین 

خواهد کرد.

نماینده  مردم شهرستان های ساوجبلاغ ، نظرآباد 
،  چهارباغ و طالقان در مجلس شورای اسلامی اعلام 
کرد: برای نخستین بار با اهتمام وزیر راه وشهرسازی 
ردیف اعتباری از محل منابع ملی ویژه مناطق محروم 
برای چهار شهرســتان غرب استان البرز اختصاص 
یافت. علی حدادی در حاشــیه افتتاح حدود 2 هزار 

و 94۰ واحد مسکونی مهر و تعدادی پروژه عمرانی 
اســتان البرز که آیبن متمرکز آن با حضور وزیر راه 
و شهرســازی در شهرجدید مهســتان برگزار شد، 
افزود: چهار شهرستان ساوجبلاغ ، نظرآباد ، طالقان 
و چهارباغ از این اعتبار برای تکمیل پروژه های عمرانی 

بهره مند خواهند شد.
وی با بیان اینکه در دولت هــای 11 و 12 اقدام 
مناسبی در موضوع مسکن انجام نشد، گفت : شهر 
جدید مهســتان اســتان البرز نیازمند امکانات زیر 
ساختی برای استقرار و سکونت مردم است که البته 
امروز در نشســت با وزیر راه وشهرسازی دستورات 
خوبی برای رفع مشکلات شهرجدید مهستان صادر 
شد. این نماینده مجلس تاکید کرد: توسعه خدمات 
حمــل و نقل زمینی و ریلی از مهمترین اولویت ها 
در شــهر جدید مهستان استان البرز است که در 2 

سال گذشته اقدامات خوبی در این زمینه انجام گرفته 
است . حدادی گفت : انتظار می رود شبکه خطوط 
ریلی قطار شهری در شهرستان های غرب استان البرز 
توسعه پیدا کند تا مردم از این وسیله نقلیه عمومی به 

خوبی بهره مند شوند .
وی تاکید کرد: ســاخت بیمارستان شهرجدید 
مهستان نیز از دیگر مطالبات مردمی است که تلاش 
ها براین است که بخشــی از اعتبارات احداث آن از 
محل منابع مالی شرکت عمران شهر جدید مهستان 
و مابقی از محل اعتبارات وزارت بهداشــت و درمان 

تامین شود.
این نماینده مجلس گفت : امروز دولت سیزدهم در 
موضوع مسکن توجه جدی دارد و در مجلس مصوبه 
ای در جهت جهش تولید مسکن تصویب شده است .

حدادی اظهار کرد: 6 هزار واحد باقی مانده مسکن 

مهرشهر جدید مهستان با روحیه جهادی تکمیل و 
به مردم واگذار می شــود ضمن آنکه انتظار می رود 
مســکن جوانان ، خبرنگاران و معلمان البرز باید با 

جدیت دنبال شود.
وی به مشــکل کم آبی در شهرهای هشتگرد و 
نظرآباد استان البرز اشاره کرد و گفت : در این زمینه 
23 میلیون متر مکعب سهمیه آب از سد طالقان اخذ 

شده که با اجرای زیر ساخت ها جذب خواهد شد.
حدادی بیان کرد: امروز نیز وزیر راه و شهرسازی 
دستور طرح توسعه تصفیه خانه آب شهر هشتگرد را 

نیز صادر کرد .
وی با اشاره به ساخت جاده جدید طالقان و تونل 
در دست احداث آن گفت : 9۰ درصد ساخت تونل 
این جاده انجام شده و 1۰ درصد دیگر در حال اجرا 

است .

در واپســین روزهای ســال 14۰1 جلسه ای با 
حضور مهندس مؤیدی رئیس شورای اسلامی شهر و 
مهندس رئیسی شهردار هشتگرد با معاونین و جمعی 
از مسئولین واحدهای شــهرداری در دفتر شهردار 

برگزار شد.
مهندس مؤیدی در این جلسه از زحمات ماه های 
اخیر کارکنان شهرداری تقدیر و تشکر کرد و گفت : 
بدون شک توجه به رفاهیات پرسنل زمینه ساز ارتقاء 
خدمات بهینه به شهروندان خواهد بود لذا انتظار داریم 
تا شهردار جدید این شهر موضوع رفاهیات پرسنل و 
معیشــت آنها را در برنامه کاری خود قرار دهد . وی 

گفت : فعال سازی و تقویت بخش رفاهی شهرداری 
، استفاده از تسهیلات در نظر گرفته شده و همچنین 
توجه مضاعف به قشر زحمتکش کارگری از جمله 
رویکردهای اعضای شورا اســت که انتظار می رود 
شهردار ، معاونین و واحد های ذیربط به این موضوع 

توجه نمایند .
 در بخش دیگری از این جلسه اقدامات شهرداری 
در راســتای اســتقبال از نوروز 14۰2 بررســی و 

پیشنهادات لازم برای ارتقاء این اقدامات مطرح شد .
مهندس رئیســی شــهردار هشــتگرد گفت : 
خوشبختانه حوزه معاونت خدمات شهری تمهیدات 

لازم را برای خدمات رســانی به شهروندان ، رفت و 
روب شهر ، زیباسازی محیط شهری و استقرار کشیک 
، مدیریت بحران و همچنین امداد و نجات و تبلیغات 
محیطی با همکاری واحدهای دیگر در نظر گرفته و 
امیدواریم تا با اجرای مصوبات و دســتورالعمل های 
صادره از استانداری و فرمانداری و ایجاد تعامل با سایر 
دستگاه ها بتوانیم شهری آراسته و زیبا را برای پذیرایی 

از میهمانان نوروزی فراهم آوریم .
وی افزود : پاکسازی محلات شهر به عنوان یکی از 
اقدامات ویژه شهرداری در ماه جاری بوده که تاکنون 
در محله های بعثت ، کوثر ، شهرک وحدت و بخش 

جنوبی بلوار امام)ره( اجرا شده است و در آینده نزدیک 
نیز در شهرک ینگی امام ، شهرک والفجر و شهرک 

ولیعصر انجام خواهد پذیرفت .

جلسه مشترک رئیس شورا و شهردار هشتگرد با معاونین و مسئولین در روزهای پایانی سال 

کاشت نهال توسط بهشتیان زمینی در البرز 
با شعار “درخت برای زندگی”

جذب 3۵ میلیارد تومان بودجه دولتی
برای رفع معضل بافت های فرسوده کرج

شماره 6٨/ اسفند ماه 14۰1
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سخن اعضای محترم شورای اسلامی شهر:
سر بر آستان دوست می سائیم و خداوند را شاکریم از اینکه فرصتی را به ما عطا فرمود تا  دین خود به شهری که تمامی تعلقات خاطر خود را در سایه رشد، تعالی و آبادانی آن می بینیم اداء نمائیم.
  بااهداء خالصانه ترین سلام ها و درودها خدمت همشهریان قدرشناس و با ایمان و باسلام و درود بر شهداي ایران اسلامی؛ امام شهدا و معمار بزرگ انقلاب و درود بر رهبر معظم انقلاب حضرت 

آیت الله خامنه اي و همه خدمتگزاران صدیق به نظام جمهوري اسلامي ایران.
اکنون که مفتخر به خدمت گزاري شهروندان فهیم شهر چهارباغ هستیم با مشورت، هم فکري و همکاري اعضاي شوراي اسلامي و مشارکت شهروندان عزیز پیرامون موضوعات مختلف شهراهتمام 
نموده ایم درراستاي عمران و آباداني و مرتفع نمودن مشکلات شهري دوشادوش شهردارمحترم و پرسنل شهرداري گام هاي بزرگی را برداریم امیدواریم لطف الهي شامل حال این مجموعه باشد تا 

درحد توان، وظیفه ي خود را در قبال مسئولیت خویش انجام دهیم. هر چند مردم شهید پرور شهر چهارباغ شایستگي خدمات بیشتري را دارند.

سخن شهردار :
 یکی از بزرگترین نعمت های الهی توفیق خدمات رسانی به مردم و تلاش برای بهبود و ارتقای کیفیت زندگی آسان و به تعبیر حکیمانه رهبر معظم انقلاب اسلامی آسان کردن زندگی برای مردم است.

شهرهای عصر حاضر به عنوان جلوه گاه تمدن انسانی خاستگاه پیچده ترین مشکلات و چالش هایی هستند که پای به پای پیشرفت دانش بشری حرکت می کنند و بعضا از آن پیش می گیرند.شهرهای کشور ما نیز از 
این قاعده مستثنی نیستند و فراخور سابقه تاریخی و جایگاه کنونی آنان، مدیران شهری را با مشکلات گوناگون در زمینه های حمل و نقل، محیط زیست، بافت فرسوده، فقر، مسکن و غیره روبه رو نموده اند. در این رابطه 
شهرداری ها به عنوان مهم ترین رکن مدیریت شهری با توجه به حجم وسیع و تنوع وظایف فعالیت هایشان، افزایش انتظارات و توقع شهروندان از یک سو و محدودیت منابع از سوی دیگر با پیچیدگی و چالش های فراوان 
روبه رو هستند به نوعی که اداره شهرها به شیوه های سنتی امکان پذیر نبوده و ضرورت مدیریت شهرها بر اساس تفکر و روش های علمی دوچندان شده است و در این راستا برنامه ریزی به عنوان زیر بنای مدیریت علمی 
محسوب می گردد. برای تحقق این امر مهم علاوه بر اینکه ضرورت دارد مدیران شهری خدمت رسانی و تسهیل زندگی برای مردم را دغدغه اصلی سرلوحه جهت گیری ها و انجام اقدامات خود قرار دهند لازم است با 
دستاوردهای علمی و اجرایی و شناخت همه جانبه و مطابق با واقعیت شهر، شهروندان، مدیریت شهری،تحلیل آنها نسبت به هدف گذاری،برنامه ریزی جامع،دقیق و اثربخش اقدام و تحقق چشم انداز شهر را عملی سازند 
که توفیق در این امر نیازمند بهره گیری از نظرات و رویکردهای نوین برنامه ریزی از یک سو و حضور و مشارکت موثر و فراگیر مردم با مجموعه شهرداری از سوی دیگر است، به همین منظور و برای برون رفت از محیط 
تصمیم سازی های روزمره و سیاست های سلیقه ای که بدون شک آینده شهر را مورد تهدید قرار می دهد، هدایت و مدیریت راهبردی شهر بر مبنای چشم اندازی که بر اساس ارزش های مشترک جامعه و طرف های 
ذینفع شکل گرفته باشد اجتناب ناپذیر نماید. برای رسیدن به اهداف بزرگ در زمینه های مدیریت شهری با توکل به خداوند متعال، با سرلوحه قراردادن سیرت پاک ائمه اطهار در سایه حضرت ولی عصر)عج( و با بهره مندی از رهنمودهای مقام معظم رهبری با تکیه 

بر تعهد، تخصص و دانش با به کارگیری صحیح منابع موجود و برنامه ریزی درست و با همکاری سایرارگانها با مجموعه شهرداری، شهر را به یک محیط پاک، سالم و عاری از هرگونه بی عدالتی تبدیل کرد.
 سید جعفر موسوی
 شهردار چهارباغ

روزفرهنگی چهارباغ وجشنواره گل پامچال

نمایشگاه صنایع دستی و سوغات شهرهای کشور در چهارباغ

بازدید از پروژه های سطح شهرچهارباغ و نواحی

دیدار با حجت الاسلام والمسلمین حاج آقا محمدی،  امام جمعه شهر چهارباغ 

جلسه با بانوان شاغل در شهرداری

بازدید از عملیات پدافند غیر عامل در مدرسه ایمان 

دیدار با خانواده معظم شهدا ، ایثارگران جانبازان شاغل در شهرداری

بازدید از حوزه معاونت خدمات شهری

اجرای عملیات پدافند غیر عامل در بوستان مهدی آباد
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مراسم روز 13 آبان در شهرستان چهارباغ

تجلیل از بسیجیان شهرداری با حضور سرداران باهک و نظام الاسلامی

ملاقات مردمی شهردار چهارباغ

  برگزاری جلسه کمیته عمرانی  

چهارشنبه جهادی مشترک با شهرداری  کمالشهر

برگزاری  جلسه جهاد تبیین

طرح جهادی پاکسازی و پاسداشت طبیعت در چهارباغ

شرکت در مراسم روز بصیرت و میثاق امت با ولایت  ) 9 دی (

بازدید شهردار  و اعضای شورا ازمرکز تعویض پلاک شهر چهارباغ

  نامگذاری یکی از معابر شهر چهارباغ به نام  شهید روح الله عجمیان 

یادواره شهدا درروستای عرب آباد خسروی

ساماندهی ترافیکی بلوار پیام با حضور  فرماندار ، اعضای   شورا و سرهنگ کرمی  رییس پلیس راهور استان البرز

محکوم نمودن عاملین حادثه در شاهچراغ شیراز

  بازدید مدیر کل حراست استانداری البرز از شهرداری چهارباغ

جلسه طرح تفصیلی به اتفاق اعضای شورای اسلامی شهر

آذین بندی ویژه مراسم  ایام ا... دهه فجر

همایش هفته کتاب و کتابخوانی در کتابخانه آدینه ملک آباد
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یادداشت

سه شنبه های مردمی  
درشهرداری چهارباغ

::یادداشت خبرنگار::
بکارگیری تجربه توام با تخصص، رمزموفقیت مدیریت 

شهری چهارباغ است.
شهر چهارباغ به چهره های تحول آفرین همچون مهندس 
جعفرموسوی نیاز دارد تا بتوان شهرزیبای چهارباغ را به 

جایگاه واقعی و اصلی رساند.
مهندس موسوی یکی از شهرداران نام آشنای استان البرز 
است که همواره تجربه و تخصص را توامان برای مدیریت 
شهری به کار میگیرد و این رمز موفقیت و پرآوازه بودن 
وی اســت ،بطوریکه به هر شهری پا می گذارد تغییرات 
و دگرگونی در همه زمینه ها کاملا قابل لمس و مشهود 
اســت، از آبادانی و عمران شهری گرفته تاهمراهی باامام 
جمعه وفرمانداری واعضاء شورای شهرچهارباغ تا تکریم 
ارباب رجوع و مقام کارگران و قدردانی از زحمات پرسنل 
شــهرداری و وارج نهادن به مقــام کارمندانش  از طرق 
مختلف وهمچنین تکریم مراجعان شهرداری باخلق نیکو 
ورسیدگی به مشکلات مردم شهردرراستای خدمات دهی 

بهینه به شهروندان است.
وی ازجمله مسئولین متعهدودلسوزی است که جلسات 
رســیدگی به مسائل شهررا از آغاز بامداد،6صبح تاپاسی 
ازشــب ادامه می دهــدو بی دریغ درپی ارتقاء ســطح 
شــهروخدمات دهی به مردم چهارباغ است. دیدار چهره 
به چهره مهندس موسوی شهردار چهارباغ با شهروندان 
این شهر، مانندهرسه شنبه، این هفته نیز در دفتر شهردار 

برگزار شد.
در ملاقات مردمی که با حضور مهندس رســتمی عضو 
شــورای اسلامی شهر، قائم مقام شــهردار، معاون فنی 
شهرسازی،معاون خدمات شهری، معاون عمرانی، مدیر 
بازرسی، مدیر گروه توسعه و برنامه ریزی و برخی دیگر از 
مسوولین شهرداری برگزار شد درخواست های مراجعین 
در حوزه های شهرسازی، فرهنگی، خدمات شهری، ماده 
صد و عمران مورد رسیدگی قرار گرفت و شهردار چهارباغ 
دســتورات لازم را به معاونین و مسوولین مربوطه برای 
رسیدگی قانونی تا حصول نتیجه صادر کرد. شهروندان 
محترم می توانند از طریق شماره 445625۰3 نسبت به 
اخذ نوبت و تعیین ساعت ملاقات با شهردار چهارباغ اقدام 

نمایند.

شــهردار چهارباغ گفت : پروژه آسفالت معابر 
سطح شــهر و نواحی ملک آباد، مهدی آباد و 
شهرک ابریشــم از روز سه شنبه 9 اسفند در 

قالب طرح بزرگ نهضت آسفالت آغاز شد.
مهندس موسوی افزود:با اجرای  این طرح در 
معابر و خیابان های مورد نیاز شهر چهارباغ و 

نواحی، عملیات لکه گیری و روکش آسفالت 
اجرا می شود.

وی تصریح کــرد: با حمایت های امام جمعه 
محتــرم، فرماندار جهــادی، رییس و اعضای 
شورای اسلامی شهر و تلاش بی وقفه عوامل 
مدیریت شهری، شاهد ارتقای سطح خدمات 

عمرانی در شهر چهارباغ خواهیم بود.
بر اســاس این گزارش، در مسیرهای زیرگذر 
راه آهن چهارباغ و لاله 15 ملک آباد عملیات 
روکش آســفالت اجرا خواهد شد و  در معابر 
اصلی چهارباغ، ملک آباد، مهدی آباد و شهرک 

ابریشم، لکه گیری در دستور کار است. 
همچنین شــاهد اجرای پروژه جدول گذاری 
در چهارباغ، ملک آباد و مهدی آباد )بوستان ۷، 
نســترن ۷ و بلوار امام رضا )ع( (و ادامه احداث 

ساختمان کلانتری ملک آباد خواهیم بود.

بازدید مدیریت شهری چهارباغ
از روند اجرای پروژه های عمرانی 

در ملک آباد

مدیریت شهری چهارباغ با حضور در سطح شهر 

از روند اجرای عملیات جدولگذاری، آسفالت و 
پروژه های عمرانی در معابر شهرک ملک آباد 

بازدید کردند.
در ایــن برنامه کاری که بــا حضور مهندس 
کتابدار رییس و مهندس افشــاری نیا عضو 
شورای اسلامی شهر، مهندس موسوی شهردار 
چهارباغ، قائم مقام، معاون عمرانی و کارشناسان 
حوزه عمران همراه بود مدیریت شهری چهارباغ 
از پروژه های عمرانی سطح شهرک ملک آباد 
نظیر مدولگذاری و آسفالت معابر، میدان بسیج 

و... بازدید کردند.

جلسه شــورای های بانک های شهرستان 
چهارباغ به ریاست مهندس جعفری فرماندار و 
با حضور مهندس شاکر معاون فرماندار و رئیس 
اداری مالی فرمانداری و روسای بانک های عامل 

مستقر در شهرستان برگزار شد.
در ابتدای این جلســه، مهندس جعفری با 
اشاره به ارائه گزارش مستمر اقدامات بانک ها 
به فرمانداری گفت: گزارش مکتوب و مستند 
و 1٨ و … ارســال شود. نماینده عالی دولت ازدواج، وام فرزندآوری، وام اشــتغال ماده 16 بانک ها از جمله میزان پرداخت تســهیلات 

در شهرستان یادآور شد: ارتقای درجه شعبات 
بانکی و شاخص های آن به فرمانداری ارسال 
شــود تا برای هماهنگی و سهولت انجام آن 
اقدامات لازم پیش بینی شود. فرماندار چهارباغ 
تصریح کرد: دستگاه های مرتبط که وام های 
اشتغال زایی یا تسهیلات دیگر دارند، حتما در 
جلسات حضور داشته و هماهنگی لازم برای 
تشکیل پرونده متقاضیان و معرفی به بانک با 

کمک ادارات مذکور انجام شود.

بــا هدف ارتقاء بهداشــت محیط و ایجاد 
محیط سالم برای شهروندان و طبق برنامه 
ریزی های صورت گرفته طرح پاکسازی 
معابر سطح شهر گلسا در روزهای پایانی 
سال به صورت مســتمر و روزانه، توسط 
کارگران خدمات شــهری در دست اجرا 

است.
مهندس گودرزی شــهردار گلسار در این 
خصوص بیان داشــت: در این طرح رفت 

و روب معابــر، لایروبــی انهــار، تخلیه و 
شستشوی مخازن زباله،جمع آوری نخاله 
های ساختمانی در راستای نظافت عمومی 
و پاکیزیگی محیط شــهری صورت می 

گیرد.
وی در پایــان با اشــاره به اینکــه مردم، 
شــهرداری را خانه خود می دانند گفت: 
همکاری و همراهی همیشــگی مردم با 
شهرداری باعث ایجاد پیشرفت و توسعه 

یک شهر می شود و خوشبختانه شهروندان 
فهیم شــهر گلســار این مهم را به اثبات 
رسانده اندعملیات نظافت خیابانها و کوچه 
های سطح شهر در قالب طرح استقبال از 
بهار از اوایل اسفند ماه آغاز شده و با تمام 
قوا تا پایان ســال ادامه دارد و امیدواریم با 
تلاش همکاران و کارگران خدمات شهری 
فضایی پاکیزه و شــاداب در ســطح شهر 

فراهم آوریم.

درنشســت خبری که باحضور شهردارو رئیس 
واعضای شــورای اسلامی  شهرمشکین دشت 
برگزارشد، دکتر مهدی نیک مرام رئیس شورای 
اسلامی مشکین دشت ضمن تاکیدبر خدمات 
رســانی به شهروندان و ارتقاء امکانات شهری ، 
گفت:در بودجه سال جدید  29۰ میلیارد تومان 
بودجه 14۰2 بسته شد که 61 درصد به پروژه 
های عمرانــی و 39 درصدبه پروژه های جاری 

اختصاص داده شد.
مهندس صفرخانلو شهردار مشکین دشت گفت: 
بیش از 6۰ درصد املاک قولنامه ای اســت که 

درآمد شهرداری را تحت تاثیر قرار داده است و
امانسبت به سال گذشــته 62 درصد افزایش 
بودجه داشتیم . وی افزود: هدف گذاری خوبی 

انجام شــده وبیش از 2۰ پروژه شاخص برنامه 
ریزی شده است.ما توانستیم با حمایت مسئولین 

6 دستگاه اتوبوس خریداری کنیم که به وضعیت 
حمل و نقل شهروندان کمک می کند.

بهبود وضعیت پارکینگ آرامستان شهر و حفر 
چاه آب عمیق برای بهبود وضعیت آب رسانی 
فضای سبز و دسترسی خیابان رضوان و ادامه 
بلوار سردار کاظمی و طراحی مجتمع ورزشی 
فرهنگی از جملــه اقدامات اخیر شــهرداری 

مشکین دشت بوده است .
 همچنیــن تجهیز دفتر تســهیل گری برای 
خدمات به شهروندان درخصوص صدور اسناد 
مالکیت برای املاک قولنامه ای نیز از اقدامات 

شهرداری بوده است . 
 کارشایســته ی قابل توجه  توسط شهرداری 
مشــکین دشــت درخصوص محیط زیست 
جابه جایی چندین درخت بدون آسیب دیدن 

درمکانی مناسب قابل تقدیر می باشد.

شهردار چهارباغ: 

چهارباغ کارگاه بزرگ عمرانی می شود

فرماندار چهارباغ:

جلسه شورای بانک های شهرستان چهارباغ برای اولین بار تشکیل شد

شهردار گلسار: خانه تکانی معابر سطح شهر گلسار در آستانه نوروز

شهردار مشکین دشت:

افزایش 62درصدی بودجه 1402 مشکین دشت

جشن چهارشنبه سور ی مبارک

هیات رئیسه شورای اسلامی 
کمالشهر تعیین شد

طی نشستی در صحن علنی شورای شهر کمالشهر 
انتخاب هیات رئیسه شورای شهر کمالشهر با حضور 

معاون فرماندار کرج برگزار شد.
در صحن علنی شورای شهر کرج انتخابات هیات 
رئیسه شــورای اسلامی شهر کمالشهر برگزار شد و 
رمضان شهبازی به عنوان رئیس و سخنگوی شورا، 
محمد اسدی نائب رئیس، صالح گلزار دبیر، مسعود 
جعفری دبیر دوم شــورای شــهر کمالشهر انتخاب 

شدند.
گفتنی است 4 عضو شورای شهر کمالشهر به دلیل 
تخلفات برکنار و افراد نام برده به عنوان اعضای جدید 

در سمت های یادشده جایگزین شدند.


